
Podnet Mgr. Petra Miklušičáka, zo dňa 22.12.2022 

Dobry deň p. Valentýni, 

verím, že máte pohodové predvianočné chvíle. Ten zvýraznený text je 
tam podla mňa zbytočný, myslím že raz alebo dva krát v 
predchádzajúcich zápisoch tam predtým boli zvýraznené časti textu 
týkajúce sa BTZ a viem, že niektorí členovia, rodičia aj hráči BTZ to 
vnímali útočne zo strany STZ voči BTZ.  Každý má samozrejme svoj 
pohlad na toto, to nie je až tak podstatné v zápise z posledného VV 
STZ.  

  

Čo ma oveľa vic vyrušuje v tomto prípde je fakt, že sme ako členovia 
VV nedostali zápis na jeho pripomienkovanie v lehote 7 dní, ako to 
bolo zaužívané doteraz pri všetkých predošlých zápisoch z VV. 

Jednak je to nekorektné zo strany sekretariátu voči VV STZ a zároveň 
to neprospieva dôverihodnosti STZ ako celku voči klubom, členom 
Rady atď, keďže s nimi komunikujeme a pýtajú sa nás aj takéto 
otázky. Navyše sa na tomto VV riešilo viacero závažných tém ( 
financovanie NTc KE a rozpocet STZ 2023 ) a minimálne jedna závažná 
téma sa opomenula riešiť ( hráči NTC tímu ), preto je potrebné zavesiť 
na web STZ zápis čo nejpresnejší, vo februári ak sa schváli v 
pozmeňujúcej podobe, nikoho už zaujímať nebude. 

Dalo by sa na to nahliadať aj tak, že sekretariát spravil výnimočne 
nejakú chybičku, avšak pokiaľ sa to opakuje častejšie (čo sa 
opakuje…), je otázne či sa naozaj jedná stale len o chybičku alebo 
salámovou metódov sa upúšta od zavedených princípov v rámci vzťahu 
sekrerariát - VV STZ a naopak. 

S tým súvisí aj ďalší problém, ktorý sa opakuje pri zasadnutiach VV a 
zakaždým na to upozorňujeme ( nie len členovia BTZ,  ) a to je 
opakované neskoré zasielanie podkladov na rokovanie a vždy od 
viacerých členov sekretariátu ( spôsobujúce niekedy chaos pre nás ). 
Podklady sa väčšinou týkajú konkrétnych bodov programu zasadnutia, 
a podľa rokovacieho poriadku VV STZ by sa malo rokovať len o bodoch 
programu, ku ktorým boli zaslané podklady a materiály včas. ( jedinou 
výnimkou v tomto ohľade je bod rôzne, v rámci ktorého môže každý 
člen VV navrhovať rôzne návrhy ) 



Preto by som rád touto cestou podal oficiálny podnet Vám ako 
kontrolórovi STZ na: 

1. kontrolu , či mali členovia VV STZ možnosť pripomienkovať zápis z 
posledného novembrového zasadnutia VV STZ, v prípade ak nemali, 
zjednať nápravu v tomto smere. 

2. kontrolu, kolko krát z posledných 5 zasadnutí VV STZ od apríla 2022 
boli zaslané kompletné podklady členom VV oneskorene, koľko bodov 
programov zasadnutí sa tieto omeškné podklady dotýkali a ktoré 
konkrétne body to boli? S tým je samozrejme aj spojená otázka, aký je 
Váš názor ako kontrolóra ohľadom platnosti a záväznosti niektorých 
uznesení VV, v prípade ak boli prerokovávané a niektoré z nich aj 
schválené nie v súlde s rokovacím poriadkom VV STZ. 

Tento podnet podávam za účelom zlepšenia prípravy zasadnutia VV 
STZ zo strany sekretariátu, taktiež za účelom toho, aby členovia VV 
STZ mali zakaždým možnosť riadnej prípravy na zasadnutie VV (  čas 
naštudovať si materiály ) a tak vedeli zodpovedne rozhodovať o 
témach spojených s tenisom a STZ. Samozrejme v týchto vianočných 
dňoch nechcem otravovať s problematikou STZ, preto sa prosím 
môjmu podnetu venujte až po novom roku.  

 

Dakujem pekne, 

prajem Vám aj celej rodinke príjemné prežitie Vianoc aj novoročných 
sviatkov! 

S pozdravom, 

Peter 

  

 

  


